
Tour Code: WMR-2

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Shen’ao Rail Bike 
Experience

体验深澳铁道自行车

Shen’ao Rail Bike 
Experience

体验深澳铁道自行车

Twin-Hearts Stone Weir
七美双心石沪

Twin-Hearts Stone Weir
七美双心石沪

Daguoye Columnar Basalt
大果叶玄武岩

Daguoye Columnar Basalt
大果叶玄武岩

7D6N
外婆的澎湖湾

(桃园/九份/台北+铁道自行车体验+七美双心石沪)

GRANDMA'S PENGHU BAY
(TAOYUAN / JIUFEN / TAIPEI + RAIL BIKE EXPERIENCE + QIMEI TWIN-HEARTS STONE WEIR)

Taiwan
台湾

Penghu Great Bridge
澎湖北环岛-跨海大桥
Penghu Great Bridge
澎湖北环岛-跨海大桥

02 Way Domestic Flight | 双飞



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 通梁古榕 - 是澎湖跨海大桥旁边的一颗古榕树，位于白沙乡通梁村保安宫前方的广场上，
榕树已有三百多年的历史，气根近百根，张牙无爪的往外侵略，年复一年交织成巨大的树
网凉亭步道，第一次来的人都会觉得很壮观！

 大果叶玄武岩 - 整片山壁都是这种特殊柱状节理，且每逢大雨过后，玄武岩倒印在前方凹
地的水面上，形成非常独特又令人惊奇的画面，是西屿乡特殊的自然景观之一。

 双心石沪 - 有着700多年的悠久历史，利用玄武岩及珊瑚礁在潮间带筑成的捕鱼石墙，也
是一个海上中陷阱、特殊景观的休闲渔业，也为这个美丽的岛屿，记录下永恒的浪漫相传
。澎湖双心石沪是澎湖目前保存最完整、最美丽的石沪。

澎湖

 正滨渔港彩色屋 - 基隆最美景点，号称台湾版威尼斯，政府将拥有85年历史的正滨老渔
港旁的三四层楼老宅翻新，上了美丽亮眼的不同颜色，一整排浪漫绝美的彩色小屋，一眼
望去超吸睛，搭配前方停泊满满的蓝白色渔船，真的让人有置身义大利威尼斯彩色岛的错
觉，成为目前IG热门打卡景点！

基隆

台北

 RAIL BIKE 深澳铁道自行车 - 加高的月台可以远眺太平洋，感受海天一色的景致，其月
台更是横跨基隆市与新北市，也是全台唯一横跨两县市的车站。

 西门町购物商圈 - 这里集合了时下年青人所有的最爱，电影、流行服饰、饰品、流行精品
、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会等,让西门町成为年轻人的流行新乐园。

 士林官邸花园 - 官邸公园主要分为外花园、内花园、正房、栽种兰花的温室盆栽区、玫瑰
园、凯歌堂、新兰亭和慈云亭。其中内花园属中式庭园，其中有曲折的小桥流水、假山、
奇石及一座红色的中式凉亭。外花园区为西式庭园，区内设计成毛毡花坛，广植花卉，美
不胜收。

 九份老街 - 九份最热闹的街道，也是聚集最多小吃的地方。狭小的小巷两旁栉比鳞次的店
家吆喝着，热腾腾的炉灶冒出香气扑鼻的甜点于咸食，包括来九份必尝的九份芋圆、草仔
粿、芋粿巧、鱼丸、鱼羹、鸡卷等，数不完的美食，让人只怨叹没有再多个胃！

 桃园夜市 - 桃园在地的老字号夜市商圈！不仅摊位众多，而且更是许多桃园人的成长回忆
~不论是老字号的正康牛舌饼、夜市必吃的地瓜球、排骨酥以及超特色的头顿煎虾饼等都
超经典。

桃园第一天 吉隆坡 a 桃园 (机上用餐/-)

 桃园夜市

第二天
桃园 b 台北松山 
a 马公 (澎湖) (早/午/晚)

 澎湖北环岛-跨海大桥
 通梁古榕
 二崁古厝
 小门鲸鱼洞
 大果叶玄武岩
 妈宫黑糖糕

*搭乘国内航班到马公

第三天 马公  (澎湖) (早/午/晚)

 经典南海双岛（含搭船）
 [如因气候及海象因素无法出海则改为 水族馆+南环岛: 
 风柜听涛-时里沙滩-镇风塔]
•  七美岛-双心石沪（搭乘观光巴士）
 [如因气候及海象因素无法出海则改为 虎井通盘双岛 
 （含搭船)]
•  望安岛
 大狮风景区
 天台山-中社古厝（含两岛岛上观光巴士） 
 澎湖免税商店

第四天 马公 (澎湖) a 台北松山 (早/午/-)

 澎湖市区古迹巡礼（天后宫/ 中央老街/ 四眼井）
 笃行十村文化园区（潘安邦纪念馆/ 张雨生纪念馆）
 摩西分海（依据潮汐日期而定）
 宁夏夜市

*搭乘国内航班回松山

第五天 台北 (早/-/-)

 九份老街 
 Rail Bike 深澳铁道自行车体验（含单程）
 正滨渔港彩色屋 
 基隆庙口夜市

第六天 台北 (早/午/-)

 中正纪念堂
 士林官邸花园
 西门町购物商圈
 伴手礼专卖店

 自由活动

第七天 台北 a 回程 (早/机上用餐)

✓ 桃园蜜月世纪酒店或薇缇花园酒店或同级   x 1 晚
✓ 澎湖酒店彩虹文旅或海洋渡假村或同级   x 2 晚
✓ 台北云富大饭店或艾捷天丽大饭店或同级   x 3 晚

酒店住宿（6晚）

✓ 山地特产中心   ✓ 貔貅展示中心
✓ 珍珠养殖中心   ✓ 茶艺馆

购物店

Penghu Tianhou Temple
澎湖天后宫

Penghu Tianhou Temple
澎湖天后宫

Tongliang Great Banyan
通梁古榕

Tongliang Great Banyan
通梁古榕

Xiaomen Whale Cave
小门鲸鱼洞

Xiaomen Whale Cave
小门鲸鱼洞

★ 台式料理   ★ 中华料理
★ 澎湖风味餐   ★ 金品小笼包

风味餐：
✓ 6 早餐 / 4 午餐 / 2 晚餐



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 
 

D1 DEPARTURE a TAOYUAN
 (MOB/-)

 Taoyuan Night Market

 Penghu Great Bridge
 Tongliang Great Banyan
 Erkan Historical Village
 Xiaomen Whale Cave
 Daguoye Columnar Basalt
 MaGung Brown Sugar Cake

D2 TAOYUAN b TAIPEI SONGSHAN
a MAGONG (PENGHU) (B/L/D)

*Domestic Flight to Magong

 Nanhai Twin Island (Include boat ride)
 [Subject to wheater conditions If unable go will changed to 
 Hujing Tongpan Twin Island (Include boat ride)]•  Qimei Island - Twin-Hearts Stone Weir 
 (Take sightseeing bus)
 [Subject to wheater conditions If unable go will changed to 
 Penghu Aquarium+South ring Island: Hearing the Sound of 
 Tidal Waves at Fongguei-Shili Beach-Zhenfeng Tower]•  Wang'an Island
 Great Stone-lion Recreational Area
 Tiantaishan-  Zhongshe Ancient House
 (Include twin island sightseeing bus
 Penghu Duty-Free Shops

D3 MAGONG (PENGHU)
(B/L/D)

 Penghu City Historical Tour
 (Tianhou Temple/ Zhongyang Street/ Four-Eyedwell)
 Duxingshi Village
(Pan An-Bang Memorial Hall/ Chang Yu-Sheng Memorial Hall)
 Moses Parting Sea (Subject to tide dates)
 Ningxia Night Market

D4
MAGONG (PENGHU) 
a TAIPEI SONGSHAN (B/L/-)

*Domestic Flight back to Songshan

 Jiufen Old Street
 Shen'ao Rail Bike Experience (One-way)
 Zhengbin Port Color Houses
 Keelung Miaokou Night Market

D5 TAIPEI
(B/-/-)

D6 TAIPEI (B/L/-)

 Chiang Kai-Shek Memorial Hall
 Shilin Official Residence Gardens
 Ximending Shopping District
 Souvenir Shop

D7 TAIPEI a DEPARTURE

 Free & Easy

(B/MOB)

SCHEDULE

PENGHU

 Tongliang Great Banyan - Located next to the Penghu Great Bridge, this Old Ficus 
Benjamina stands in front of Bao'an Temple in Tongliang Village, Baisha Township. Over 
300 years old, the tree features nearly a hundred aerial roots that form an expansive, 
intricate canopy, creating a grand and impressive sight for first-time visitors.

 Daguoye Columnar Basalt - The entire mountain face is covered in this unique 
columnar basalt formation. After heavy rain, the basalt reflects on the water surface in the 
surrounding depressions, creating a remarkable and stunning natural landscape. It is one 
of the special natural attractions in Xiyu Township.

 Twin-Hearts Stone Weir - with a history of over 700 years, this fishing stone wall, 
built in the intertidal zone using basalt and coral reefs, also serves as a type of sea trap. 
The unique landscape of the leisure fishery has also contributed to the timeless romantic 
legends of this beautiful island. The Double Heart Stone Weir in Penghu is the most 
well-preserved and beautiful stone weir in the region.

KEELUNG

 Zhengbin Port Color Houses - A beautiful spot in Keelung, often referred to as 
Taiwan’s version of Venice. The government renovated old three- to four-story buildings 
by the 85-year-old Zhengbin Old Fishing Harbor, painting them in vibrant colors. The row 
of charming, colorful houses, paired with the blue-and-white fishing boats docked in front, 
creates a picturesque scene reminiscent of Venice. It has become a popular Instagram 
photo spot.

TAIPEI

 Shen'ao Rail Bike Experience - From the elevated platform, enjoy views of the 
Pacific Ocean and the seamless horizon. The platform also spans Keelung City and New 
Taipei City, making it the only station in Taiwan that crosses two counties and cities.

 Ximending Shopping District - A hub for young people’s favorite activities, including 
movies, trendy clothing, accessories, popular brands, imported goods, tattoos, 
international cuisine, and idol singer signing events. Ximending has become a vibrant 
new playground for the youth.

 Shilin Official Residence Gardens - The garden is divided into the Outer Garden, 
Inner Garden, Main House, Orchid Greenhouse, Rose Garden, Kaige Hall, New Orchid 
Pavilion, and Ciyun Pavilion. The Inner Garden features a traditional Chinese style with 
winding bridges, flowing water, rockeries, and a red Chinese-style pavilion. The Outer 
Garden is a Western-style garden with flowerbeds and a wide variety of blooming flowers, 
creating a stunning visual effect.

 Jiufen Old Street - The liveliest street in Jiufen, crowded with street vendors and food 
stalls. The narrow alleys are lined with shops, offering an array of hot and aromatic 
snacks, including Jiufen taro balls, grass cake, taro cake, fish balls, fish soup, chicken 
rolls, and more. The abundance of delicious food makes it easy to wish for more stomachs 
to enjoy everything!

TAOYUAN

 Taoyuan Night Market - A well-known local night market in Taoyuan with numerous 
stalls. It holds nostalgic memories for many Taoyuan residents. Classic eats include the 
renowned Zhengkang beef tongue pastry, must-try sweet potato balls, crispy pork ribs, 
and the distinctive fried shrimp cakes from Tou Dun.

Erkan Historical Village
二崁古厝

Erkan Historical Village
二崁古厝

Jiufen Old Street
九份老街

Jiufen Old Street
九份老街

Keelung Miaokou Night Market
基隆庙口夜市

Keelung Miaokou Night Market
基隆庙口夜市

★ Taiwanese Cuisine  ★ Chinese Cuisine
★ Penghu Fusion Cuisine ★ King Ping Dumpling Cuisine

Special Cuisine:
✓ 6 Breakfasts / 4 Lunches / 2 Dinners

✓ Taoyuan Century Hotel or Well Garden Hotel or similar class x1 Night
✓ Penghu Rainbow Hotel or Ocean Hotel or similar class x2 Nights
✓ Taipei Yun Fu Hotel or Hej Taipei Arena Hotel or similar class x3 Nights

Hotel or similar (6 NIGHTS)

✓ Aboriginal Local Products ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
✓ Pearl Exhibition Centre ✓ Tea House

SHOPPING STOP



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 台湾 TAIWAN 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Taiwan : +886

台湾                     : +886

Taiwan (Taipei) - No time different with
Malaysia

台湾（台北） 时间与马来西亚时间标准时
无相差

100 TWD = MYR 14

100 新台币 = 马币 14

Voltage - almost always 110 V

电压 - 110伏特

GD Partner:

New Taiwan Dollar -  TWD

新台币 - TWD

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hard carry bag not more
than 7kg
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master
card are mostly widely used.

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
19℃ - 27℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
20℃ - 32℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
30℃ - 15℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
23℃ - 12℃

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By

Boeing 777A330

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚＋接地孔 / 3 Oblique flat 
        blade pin “V-Shape”


